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Mötesanteckningar Näringslivsdialog 25/10 2021 
 

• Martina berättar om hur vi ser på upplägg och agenda för Näringslivsdialog framåt. 

 

Statistiken är efterfrågad av er alla och kommer kvarstå med fokus på diskussion, 

idag lyfter vi frågan vilken statistik ni är intresserad för att skapa förutsättningar för 

detta framåt. 

 

Sjukvården kommer inte närvara på de kommande mötena om det inte är några 

specifika frågor vi har.  

 

• Efter mötet är det välkommet att återkoppla med eventuella synpunkter.  

 

 

• Emma går igenom statistik. Se bifogat material 

 

Diskussionsreflektioner: 

Ola Kereby - en viktig del av förklaringen till varför det gått bra kopplat till 

långtidsarbetslösheten är att vi (arbetsförmedlingen och arbetsgivare) är bättre än 

riket på att hitta anställningar för funktionsnedsatta etc.  

 

• Menti används för att fånga upp intresset för statistik framöver 

 

 

Avstämning läget i länet 

 

Region JH:  

 

• Information om utlysning valutakursjustering, Erica Rönnqvist 

Tillväxtverket 

 

Utlysning i nuvarande programperiod 2014-2021 ERUF, Europeiska Regionala 

Utvecklingsfonden.  

 

Det kommer en ny programperiod 2022 men just nu är vi kvar i den gamla. 

Valutakursjusteringen innebär att det kommer extra pengar till Jämtland 

Härjedalen och Västernorrland. Vi har ca 100 000 miljoner extra till projekt som 

ska genomföras på ganska kort tid.  

 

Utlysningen kommer kallas Valutakursjusteringen, öppnar sista oktober och 

stänger sista november. I utlysningstexten på Tillväxtverkets hemsida kommer all 

information finans – bara projekt och utökning av nuvarande projekt är möjligt att 

söka. (OBS under mötet nämndes även förstudier, men detta är alltså INTE 

aktuellt).  
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100 miljoner kronor fördelat enligt följande (siffrorna är inte skrivna i sten utan rör 

på sig). När Strukturfondspartnerskapet tar beslut kan det se annorlunda ut.  

OBS  -  nedanstående är preliminära siffror.  

 

 
Insatsområden: 

1: Forskning och innovation 

2. Digitalisering och bredbandsprojekt 

3. Företag och näringslivsutveckling  

4. Koldioxid och energieffektivisering  

5. Infrastruktur, projekt inom järnväg och väg.  

 

Projektaktiviteter kan pågå till 2023-08-31, slutdatum kan vara till 2023-10-31 

vilket innebär att det är en kort genomförandeperiod. Därför kommer 

genomförandekapaciteten vara viktig. Det är en utmaning men EU har bestämt att 

det ska göras en valutakursjustering och det är ju positivt att vi får mer pengar.  

 

De ERUF-projekt som pågår kan söka om att förstärka redan befintliga projekt. 

 

Information om utlysningen kommer på vår hemsida den 30:e oktober, hur ansökan 

går till och vilka stödjande dokument som behövs.  

 

-      Stödprocenten är 50 %. 

 

  

- Beslut kommer fattas av SFP i början av nästa år, troligtvis januari.  

 

- SFP beslutar om förstärkning/påfyllnad i pågående ERUF-projekt. De som 

ansöker om förstärkning konkurrerar med de nya ansökningarna som 

inkommer i utlysningen 

 

- I kommande programperiod kommer annan medfinansiering att gälla. 
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- Vad gäller kring medfinansiering från 1:1 anslag?  Region Jämtland Härjedalen 

kommer att ha samma utlysningstider som Tillväxtverket 

 

Laget runt 

 

Handelskammaren, Oliver Dogo: Mestadels positiv känsla. Det går bra för näringslivet 

generellt. Samma utmaningar som vi lyft, dyrare transporter, det tar längre tid. Brist på 

insatsvaror och material i industrin. Utmaning också med kompetensförsörjning. Det är 

många som söker kompetens och samma kompetens, tex processoperatörer och 

verkstadstekniker i industrin. Företagen har fullt upp – utmaning att få dom att delta på 

saker. Logistikdag 11:e november för hela region mitt. Näringslivsdepartementet i Jämtland 

Härjedalen kommer bli 11:e maj. Kopplat till frågan om kompetensförsörjning har vi börjat 

titta på ett Move to projekt, främst med fokus på internationell kompetens – dialog pågår 

med befintliga initiativ (attraktiv region) och kompetensförsörjning. 

 

Företagarna, Joakim Sjöstedt: Medlemmarna pratar mycket om vardagliga frågor, 

kompetensförsörjning, infrastruktursatsningar (E14), frågor kopplat till vindkraft och 

drivmedelspriser. Intressant webinarium, 27 oktober med fokus på korttidsstödet och de 

nya reglerna. Full fart på olika aktiviteter.  

 

Arbetsförmedlingen, Ola Kereby: Fokus på långtidsarbetslösenhet är stor i 

budgetproppen från regeringen.  

 

Samling Näringsliv, Jenny Grip: Kompetensförsörjning och infrastruktur är de stora 

framåt. Kört igång hybrida event vilket har fallit väldigt väl ut. Nu på onsdag kör vi 

fastighetsdag enligt planerat på Frösö park med 200 deltagare 

 

Nyföretagarcentrum, Olle Martinell: Nyföretagandet ökar i riket och Jämtland. Det är 

fler som startar nu, under 2021 har vi lite färre som kommer på rådgivning men lika många 

som startar.  

 

Almi: Martin Hellström. Framtids genereratorn där vi jobbar med hållbar utveckling i 

företagen har fallit väl ut.  

 

LRF, Gabriella Persson Turdell: Vi jobbar mycket med hållbarhetsfrågor. Det har blivit 

mer aktuellt i samband med att dieselpriset höjts. Det påverkar våra organisationer mycket 

Den ovetenskapliga SVT dokumentären sätter skogsnäringen under orättvist tryckt. Vi 

kommer sannolikt inte kunna vara projektägare för några projekt framöver då vi måste sätta 

fokus på kärnfrågan. 

 

MIUN, Ludde Edgren: Bra söktryck för vårens utbildningar vid Miun 

 

IUC, Stefan Fredriksson: hann lämna mötet. 

 

Svenskt Näringsliv, Ola Toftegaard: inte med på mötet.  

 



4(4)  

 

 

Övrigt 

 

• Nästa möte 29 november. 

• Innan årets slut bokas hela 2022 

• Förslag på en fysisk träff nästa år kommer 

• Fyra gånger per år har vi ett längre fördjupande möte med tema.  

 

 


